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 ,יקרים חברות וחברים

 לפני היציאה לפגרת הקיץ אני מבקש לעדכנכם באופן אישי בסוגיית האשראי הבנקאי.

אנו  הבורסה.חברי בשבועות האחרונים הבנק הבינלאומי החל בצעדים לשינוי מדיניות האשראי אל מול 

 למאבק.תחה של תקופה שבה נגייס את כל הכוחות העומדים לרשותנו בכדי לצאת עומדים בפ

היו מאז ומתמיד שלנו, המכירות המקומיות שלנו והמוניטין שצברנו,  הייצואהנכסים של החברות שלנו, 

שנו את כללי המשחק באופן חד צדדי ויבקשו מאתנו לא נשלים עם כך שי הבסיס לקבלת אשראי מהבנקים.

 ערבויות בשונה מענפים אחרים במשק. 

אגף הלחץ לשינוי מגיע מהעובדה ש היא בעינינו החמורי המשחק והבנק הבינלאומי החליט לשנות את כלל

 . ולא אחר הפיקוח על הבנקים

בשבועות האחרונים הנהלת הבורסה הקימה מטה מקצועי שהכין את המאבק. נעשתה עבודת מחקר כלכלית 

פוליטי  צר לנו לוביידרונות הממשלה והכנסת כדי ליסבמ "הנעלייםשורפים את סוליות "י ואני יבנושא, חבר

 רחב ומקיף שיעמוד לצידנו.

מטה המאבק, הוזמנו לפגישות עם המפקחת על הבנקים ונגידת בנק בימים האחרונים, בעקבות פעילות 

 ישראל, וערכתי שיחות אישיות עם מנכ"לית הבינלאומי, סמדר ברבר צדיק. 

 ניות האשראי לעבור ללא מאבק.לא ניתן לשינוי חד צדדי במדי  - ו היא אחת ונעמוד עליה כסלע יצוקעמדתנ

ם נכס כלכלי הבנק, מכובדים ככל שיהיו, שיהלומנים  כ"לאו מנכ"לית כל מניידעו דע כל רגולטור, ויי

אף דעה קדומה או אג'נדה מהבית לא תפלה אותנו ו טוביםו הישראלית ולבנקים. עסקינו יציביםיה ילתעש

 לרעה.

לא תהיה אבן שלא נהפוך, לא אני מבטיח שאבל  ,כלצליח בתקופה מאתגרת, לא בטוח שנבפני אנו עומדים 

 יהיה שר וח"כ שלא ניפגש איתם, ולא יהיה עיתונאי או כלי תקשורת שלא ידע על מאבקנו הצודק.

אנשי ציבור שותפינו מהמגזר העסקי, לקיים כנס חירום אליו נזמין את מתכננים ם חזרתנו מהפגרה אנו ע

 חדשים על הענף ונביע את עמדתנו בנושא. נציג נתונים. בכנס חברי כנסתו

 . אני סמוך ובטוח שבקשתנו תתקבלו חירום בנושא דיוןספים של הכנסת להתכנס לכעדת הוכמו כן, דרשנו מו

 אופציה עבורנו. שלוותר אינונבין  נוחשוב שכול

 ביחד נעשה ונצליח.

 נשיא יורם דבש,        

 היהלומים הישראלית בורסת

 


